
Ple 28/07/2022

PRECS

- Preguem al govern que netegin els bancs de la riera. Demanem que se’n faci la neteja
perquè les persones en puguin fer ús.

- També hem observat que moltes de les fonts estan plenes de verdet. Preguem que es
faci alguna actuació perquè estiguin en condicions higièniques per a tothom.

- Veïns del carrer de Santa Rita ens han demanat que es faci un control dels fanals i de la
neteja d’aquesta zona. Preguem que el govern actuï en aquesta zona i en faci el
manteniment corresponent

- Preguem al govern que arregli les lloses malmeses del carrer de la Torre.
- Preguem al govern que retiri una moto que porta més de 3 mesos aparcada al xamfrà del

carrer Vila Mateu amb la Riera. Fins i tot té teranyines.
- Preguem al govern que fa neteja de les escales que comuniquen el Passatge

Vallgorguina i els entorns d’aquest passatge, el qual està ple de plantes, així com el jardí
que hi ha. Fa mesos que no es fa el manteniment i els veïns ens han fet arribar el seu
malestar.

PREGUNTES

1. La consellera de cultura i algunes entitats es van reunir al Calisay. Demanem al govern
quins són els motius pels quals no se’ns va convidar als regidors de l’oposició.

2. Hem sabut que actualment la residència municipal no disposa de metge. Ens pot explicar
l’equip de govern com s’està gestionant la manca de facultatiu al centre? Com s’estan
fent les visites diàries dels residents? I quina previsió hi ha de reparar aquest greuge?

3. Veïns de la zona del Parc Fèlix Cucurull ens han fet saber que hi ha rates. Han pres
alguna mesura el govern?

4. Alguna entitat bancària ha ofert dos pisos de lloguer social a l’Ajuntament. Ens poden
explicar com està la situació?

5. Veïns de la riera i de la plaça Mare Paula ens han fet arribar els problemes que tenen
degut a que, a casa seva, hi entren molts bitxos. Té el govern previst alguna actuació per
solventar aquestes molèsties?

6. Alguns dels premis de la Mostra Literària, com uns accèssit de 80€, s'ha de gastar amb
material a la papereria Casabella de Mataró. Ens poden explicar per quin motiu no s’ha
optat per botigues del comerç arenyenc?

7. Ens podria dir el govern si hi ha hagut algun cost pel fet d’ocupar la zona blava per la
fira?

8. El passat diumenge al Dominical de ràdio Arenys la nova coordinadora de Serveis
Socials va dir que hi havia unes 35 persones aproximadament en llista d’espera pel SAD.
Ens pot confirmar el govern el número exacte? I, en tot cas, quines actuacions tenen
previstes per eliminar aquesta llista d’espera?


